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Obráběč kovů 

 
1) Na základě čeho ses rozhodl ke studiu na naší škole? 

 

Rozhodl jsem se na naší škole studovat obor obráběč kovů, protože si myslím, že daný obor 

má budoucnost. 

 

2) Plní studium Tvoje očekávání? 

 

Ano, protože naše škola nabízí teoretickou výuku i odborný výcvik přímo v naší škole, což 

si myslím, že je obrovská výhoda.  

 

3) Co se Ti na naší škole nejvíce líbí? 

 

Líbí se mi styl výuky, mám tím na mysli teoretickou i odbornou výuku. A navíc je tento 

obor podporovaný stipendiem.  

 

4) Jak si kariérně představuješ svoji další budoucnost? 

 

Až vystuduji učební obor, tak bych chtěl pokračovat dále ve studiu a to maturitního oboru 

mechanik seřizovač pro NC stroje a linky.  

 

 



 


